
 

 

  

 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Kolégia dekana FZV UCM v Trnave dňa 23.04.2024 

 
 

Prítomní: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc., prof. MUDr. Jaroslav 
Kresánek, PhD., PhDr. Martina Bleščáková, PhD., PhDr. Jana Stanová, Mgr. Jana Koišová, PhD., 
doc. MUDr. Jana Slobodníková, CSc., PhDr. Eva Ďurinová, RNDr. Katarína Vulganová, PhD., 
PhDr. Andrea Pristachová, MBA,  
Ospravedlnení: PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc., doc. MUDr. Zuzana Popracová, 
PhD., univ. prof., Bc. Soňa Liptáková,  Mgr. Mgr. Gabriela Kotyrová Štefániková, PhD. 
 
 
Program: 
1. Privítanie členov Kolégia dekana FZV, poverený dekan  
2. Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave, poverený dekan 
3. Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia, tajomníčka PhDr. Andrea Pristachová, MBA 
4. Výchovno-vzdelávacia činnosť, prodekanka PhDr. Jana Stanová 
5. Vedecko-výskumná činnosť, prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc. 
6. Vnútorný systém kvality, prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD. 
7. Medzinárodné vzťahy, prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD. 
8. Informácie AS FZV, prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD. 
9. Problematika katedier FZV UCM, vedúce katedier 

RNDr. Katarína Vulganová, PhD. 
     doc. MUDr. Zuzana Popracová, PhD., univ. prof. 

PhDr. Eva Ďurinová 
doc. MUDr. Jana Slobodníková, CSc. 

10. Rôzne a záver 
 
 

Ad 1) 
Privítanie členov Kolégia dekana FZV UCM 

 
Poverený dekan Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc. privítal všetkých 
prítomných na 2. zasadnutí Kolégia dekana FZV UCM v roku 2024.  
 
 

Ad 2) 
Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave 

 
Poverený dekan Dr. Juraj Štofko oboznámil prítomných so závermi z Kolégia rektorky UCM 
v Trnave konaného dňa 23.04.2024: 
- Na UCM sa vytvoril Fond solidarity na vykrytie miezd na rok 2024 tých súčastí UCM (FF, FSV, 

IM), ktorých príjem z dotačných prostriedkov je nižší ako ich potreby. Do Fondu prispeli FMK 
(300.000 €), FPV (250.000 €), FZV (250.000 €) a rektorát (200.000 €).  Súčasne do fondu 
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budú FF UCM, FSV UCM a IM UCM prispievať 20% z ich vlastných príjmov (nedotačných), 
ktoré sa následne proporcionálne rozdelia tým súčastiam, ktoré boli solidárne. 
Prijatý bol Rozpisu dotácie a návrh Rozpočtu UCM, oba dokumenty budú predložené na 
AS UCM a Správnej rade UCM. 

- Prorektorka prof. Matušíková informovala o agende rodovej rovnosti, v Komisii pre rodovú 
rovnosť UMC došlo k personálnym zmenám. 

- Prorektorka prof. Matušíková predložila Správu o tvorivej činnosti za rok 2023 a apelovala na 
získavanie grantov. 

- Rokovalo sa možnosti jednotného termínu pre dodatočné prijímacie pohovory pre všetky fa-
kulty. Kvôli špecifikám študijných programov na  FF UCM a FZV UCM tento návrh nebol pri-
jatý. 

- Prorektor prof. Lenovský predložil Správu o kvalite na UCM v Trnave za rok 2023. 
- Prorektor prof. Lenovský informoval o Hodnotiacej správe pracovnej skupiny SAAVŠ aj s od-

porúčaniami – o.i. pozastavenie habilitačného a inauguračného konania na FSV UCM). O 
schválení odporúčaní rozhodne výkonná rada SAAVŠ dňa 16.5.2024 

- Prorektor Dr. Brník informoval o novej platforme SURVIO, v ktorej je možné vytvárať dotaz-
níky. 

- Prorektor Dr. Brník informoval o spustení novej webovej stránky UCM v Trnave dňa 2.5.2024. 
- Prorektor Dr. Brník informoval o Detskej univerzite UCM, ktorá sa bude konať 1.-4.7.2024, za 

organizáciu je zodpovedná FSV UCM. 
- Kvestor PhDr. Behro informoval, že sú voľné finančné prostriedky na podporu publikovania 

vo WoS a Scopus. 
- Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala o aktuálnom stave Konzorcia trnavských 

univerzít s tým, že zmluva medzi UCM v Trnave a Trnavskou univerzitou v Trnave musí byť 
podpísaná a odoslaná na MŠVVaM SR najneskôr do 24.4.2024. 

- Rektorka prof. Slobodová Nováková predložila na rokovanie Výročnú správu UCM v Trnave 
za rok 2023, predložená bude Správnej rade UCM a následne Akademickému senátu UCM. 

- Športový deň UCM sa bude konať dňa 20.6.2024, organizáciou bola poverená FZV UCM. 
 
 

Ad 3) 
Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia  

 
Tajomníčka PhDr. Andrea Pristachová, MBA 
- Informovala o finančnej situácii, situácia je priaznivá, máme dostatok prostriedkov na mzdy, 

rozvoj, navyše prispeli sme do Fondu solidarity sumou 250.000 €. 
- Rozpočet FZV UCM bude pripravený a predložený na AS FZV UCM po jeho schválení 

v AS UCM v Trnave. 
 
Uznesenie č. 2024/7: Kolégium dekana vzalo na vedomie o finančnej situácii FZV UCM. 

 
 

Ad 4) 
Výchovno-vzdelávacia činnosť 

 
Prodekanka PhDr. Jana Stanová 
− Realizácia štátnych skúšok v májovom termíne: 

I. stupeň Fyzioterapia:  praktické štátne skúšky 15.-17.5.2024 
teoretické štátne skúšky 20.- 23.5.2024 



 

II. stupeň Fyzioterapia 24.-27.5. 2024 
I. stupeň Rádiologická technika 13.-14.5.2024. 

− Prijímacie skúšky pre I. stupeň 10.-11.6.2024. 
Ku dňu 22.4.2024 sú nasledujúce počty prihlásených: 
Fyzioterapia I. stupeň denní 177 
Fyzioterapia II. stupeň externí 60 
Rádiologická technika denní 42 
Rádiologická technika externí 17 
Prihlášky možno podávať do konca mesiaca apríl 20234 a je predpoklad, že počty 
uchádzačov sa ešte výrazne navýšia. 

− Prípravný kurz pre uchádzačov pod vedením prof. Galbavého a doc. Mašána sa bude konať 
dňa 03.06.2024. 

− Semestrálna prax v zimnom a letnom semestri v študijných programoch Fyzioterapia a 
Rádiologická technika sú realizovaná. 
Súvislá odborná letná prax musí byť absolvovaná do 23.07.2024. 

− Kontrola Záznamníkov klinickej praxe s následnou evidenciou hodnotenia v systéme AIS 
študentov končiacich ročníkov v I. a II. stupni vysokoškolského vzdelávania prebieha 
aktuálne, a to od 3.4.2024 do 25.4.2024. 

− Realizácia štátnych skúšok v augustovom termíne je stanovená v dňoch 12.-15.8. 2024. 
− Prihlášky na štátne skúšky študenta Tomáša Tichého, ktorý je v procese disciplinárneho 

konania, skonzultuje prodekanka Dr. Stanová s prorektorom doc. Šramelom. 
− Problémy personálneho zabezpečenia praktickej výučby v Špecializovanej nemocnici 

Hlohovec po výpovedi lektorky Bc. Lucie Krihovej. Vedenie FZV nesúhlasí s navrhovaným 
pracovníkom praktickej výučby zariadenia zo strany nemocnice vzhľadom na pochybnosti 
o dostatočnej pedagogickej spôsobilosti. 

− Akčný plán dlhodobého zámeru rozvoja UCM v Trnave – strategické ciele na roky 2024-2026. 
K plneniu bodu 1.3.2-1.3.7  „Zabezpečovať odborné a správne analyzovanie a interpretovanie 
získaných dát a spätnej väzby.“  navrhuje prodekanka Dr. Stanová nominovať z každej katedry 
zástupcu do trojčlenného tímu, ktorý bude pripravovať a vyhodnocovať spätnú väzbu cestou 
dotazníkov (študenti, pedagógovia, zamestnávateľské subjekty). 

 
Uznesenie č. 2024/8: Kolégium dekana vzalo na vedomie a súhlasí s organizáciou štátnych 
záverečných skúšok v májovom termíne. 
Uznesenie č. 2024/9: Kolégium dekana vzalo na vedomie pozitívne čísla prihlásených 
uchádzačov o štúdium na FZV UCM a organizáciu prípravného kurzu pre uchádzačov. 
Uznesenie č. 2024/10: Kolégium dekana vzalo na vedomie o súhlasí s organizáciou štátnych 
záverečných skúšok v augustovom termíne. 
Uznesenie č. 2024/11: Kolégium dekana súhlasí s podaním na disciplinárne konanie voči 
študentovi Tomášovu Tichému, návrh podá poverený dekan. 
Uznesenie č. 2024/12: Kolégium dekana súhlasí vzalo na vedomie problémy s praktickou 
výučbou v Špecializovanej nemocnici Hlohovec a poverilo prodekanku Dr. Stanovú hľadať 
optimálne riešenie, keďže ide o dobre vybavené zdravotnícke zariadenie. 
Uznesenie č. 2024/13: Kolégium dekana vzalo na vedomie povinnosti vyplývajúce z Akčného 
plánu dlhodobého zámeru rozvoje UCM v Trnave a poverilo vedúcich katedier o spoluprácu 
s prodekanmi zodpovednými za ich realizáciu. 
 
 
 

Ad 5) 



 

Vedecko-výskumná činnosť 
 

Prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc. bola ospravedlnená, avšak zaslala ma-
teriál k bodu programu na informáciu a prerokovanie, ktoré predniesol poverený dekan Dr. 
Štofko.  
− V rámci dokumentu a napojení UCM v Trnave na ciele udržateľného rozvoja za FZV UCM bola 

doplnená ďalšia aktivita do aktuálneho Cieľa 12. „Zodpovedná výroba a spotreba“ 
a Cieľa 13. „Ochrana klímy“. 

− V predchádzajúcich dňoch prebiehala kontrola systému HAP (dotazník „Hodnotenie akade-
mických pracovníkov“) s prepojením na Portál VV. Zistili sa nedostatky, napr. zamestnanci 
(nielen FZV UCM) nesprávne uvádzali údaje v rámci projektov (označenie hlavnej osoby zod-
povednej za projekt). Je nevyhnutné, aby akademickí pracovníci FZV UCM uvádzali do sys-
tému HAP len konkrétne a relevantné údaje, pretože nesprávne vyplnené údaje nebude 
možné automaticky preklápať do Portálu VV. 

− Dňa 4.4.2024 zasadala Odborová komisia FZV UCM, kde sa navrhli a odsúhlasili doplňujúce 
kritéria v rámci doktorandského štúdia, ktoré boli následne zapracované do Fakultnej smer-
nice o doktorandskom štúdiu na FZV UCM. Smernica bude predložená na najbližšie zasad-
nutie Vedeckej rady FZV UCM na schválenie. 

− Odborová komisia FZV UCM bude zasadať dňa 18.6.2024, kde bude prerokovávané výročné 
hodnotenie doktorandov za akademický rok 2023/2024. 

− Odborová komisia FZV UCM stanovila termín prijímacieho konania na doktorandské štúdium 
pre akademický rok 2024/2025 na deň 18.6.2024. 

 
Uznesenie č. 2024/14: Kolégium dekana vzalo na vedomie doplnenie aktivít za FZV UCM 
v rámci udržateľného rozvoja. 
Uznesenie č. 2024/15: Kolégium dekana vzalo na vedomie nedostatky pri zadávaní údajov do 
systému HAP. Jednotliví vedúci katedier budú apelovať na svojich zamestnancov, aby 
vykonávali túto činnosť správne. 
Uznesenie č. 2024/16: Kolégium dekana vzalo na vedomie doplnenie kritérií v rámci 
doktorandského štúdia v ich zapracovanie do fakultnej smernice. 
Uznesenie č. 2024/17: Kolégium dekana vzalo termín prijímacieho konania na doktorandské 
štúdium. 
 
 

Ad 6) 
Vnútorný systém kvality 

 
Prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD. 
− V súčasnosti sa rieši problematika spätných väzieb na univerzite. Tabuľka spätnej väzby 

k ďalším súvisiacim činnostiam bude súčasťou správy o kvalite za budúci rok. Informácie 
potrebné pre vypracovanie univerzitných ročných správ si kompetentní vždy vyžiadajú, 
ostatný obsah ročných správ je na posúdení zástupcov fakúlt. Na univerzitnej úrovni aj na 
úrovni jej súčastí vypracovávajú správy v súlade s VP 23/2022. V nadväznosti na bod výročnej 
správy, ktorý obsahuje návrh opatrení, musia byť tieto vyhodnotené vo výročnej správe za 
uplynulý kalendárny rok a zároveň navrhnuté nové opatrenia na ďalšie obdobie.  

− V súvislosti s problematikou spätných väzieb je nutné vykonávať spätnú väzbu raz ročne od 
zainteresovaných strán v oblastiach vzdelávanie, tvorivá činnosť a ďalšie súvisiace aktivity. 
Na každú oblasť nemusí byť samostatný dotazník, ale spätné väzby od zainteresovaných 
strán môžu byť zostavované tak, že dané oblasti sa pokryjú prostredníctvom napr. 3-4 otázok 



 

v každej oblasti s napr. jednou špecifickou otázkou nadväzujúcou na aktuálnu problematiku, 
jednou všeobecnou a jednou otvorenou otázkou, prípadne doplniť i otázky smerom k inter-
nacionalizácii, vnútornému systému a pod. Z vyhodnotenia dotazníkového prieskumu si po-
tom príslušný prodekan vyhodnotí svoju oblasť. Výsledky spätných väzieb pre každú vyššie 
uvedenú oblasť je potrebné prerokovať na úrovni grémií súčasti, vyhodnotiť a navrhnúť opat-
renia (ak je potrebné). Rovnako v súlade s metodikou realizácie spätnej väzby je dôležité, aby 
boli s výsledkami navrhnuté prípadné nápravné opatrenia. 

− Študentský projekt Gaudeamus. Za FZV UCM bol nominovaný poslucháč Viktor Sabo, II. 
ročník ŠP Fyzioterapia, denná forma za oblasť športu. 
Prodekanka, doktorka Martina Bleščáková, sa osobne zúčastnila na podujatí a vyjadrila svoje 
obavy  ohľadom jednostranného prístupu Fakulty masmediálnej komunikácie UCM pri 
hodnotení nominácií a celkového vnímania tohto podujatia.  

- Prodekanka Martina Bleščáková sa zúčastnila zasadnutia AS UCM v Trnave dňa 17.04.2024, 
na ktorom sa vyhlásili voľby dekana FZV UCM, pričom sa zdôraznilo, že voči tejto záležitosti 
boli právomoci AS FZV odňaté, čo predstavuje ponižujúcu udalosť pre našu fakultu. 
Prodekanka vyzdvihla postoj prof. Kresánka a zároveň vyslovila znepokojenie, že osoby, ktoré 
túto nepríjemnú situáciu zapríčinili, si podľa ich reakcií pravdepodobne vážnosť situácie 
neuvedomili. Vyzvala všetkých prítomných, aby sme konali v súlade s úrovňou nášho 
akademického prostredia, teda v duchu hodnôt vysokoškolskej inštitúcie. Podčiarkla potrebu 
premýšľať v akademickom rozsahu a presahu.    

 
Uznesenie č. 2024/18: Kolégium dekana vzalo na vedomie riešenie problematiky spätných 
väzieb formou dotazníkov. 
Uznesenie č. 2024/19: Kolégium dekana vzalo na vedomie správu o študentskom projekte 
Gaudeamus i jeho hodnotenie zo strany pani prodekanky. 
 
 

Ad 7) 
Medzinárodné vzťahy 

 
Prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD. 
− Návšteva z Poľska. V týždni od 8.-12.4.2024 navštívila FZV UCM pani Joanna Kowalczyk z De-

partment of Physiohterapy, Stanislaw Staszic State University of Applied Sciences in Pila, 
Poľsko. V rámci prednášok sa venovala témam ako sú úloha fyzioterapeuta pri príprave žien 
na pôrod, kinesitaping počas tehotenstva, pôrodné kontrakcie, a fyzioterapia po pôrode. 
V rámci programu navštívila Ortopedického oddelenia Nemocnice A. Wintera Piešťany v 
sprievode prodekanky Dr. Koišovej a Dr. Mariána Mihálika. Hlavným bodom boli diskutované 
otázky možnej budúcej spolupráce a príprava tzv. „Blended Intensive Programme“. 

− Plánovaná mobilita z Turecka v októbri 2024 – fyzioterapeutka z Kahramanmaras Sutcu 
Imam University. 

− Mobility zamestnancov: 
V letnom semestri bola realizovaná jedna (Rumunsko, dr. Koišová), plánované sú ďalšie tri. 
Mobility študentov odchádzajúci: 
15 na letnú stáž, 20 na študijné mobility. 
(3 prijatí do Mariánskych Lázní, podané prihlášky: Karlova Univerzita – 2, ČVÚT – 1, 
University of Foggia – 1, FN Bulovka – 4) 
Do začiatku mája prebieha nová nominácia na letné stáže. 
Mobility študentov prichádzajúci: 
Národný štipendijný program – zatiaľ 4 prihlášky, po komunikácii 1 z Turecka  



 

− 19.4.2024 v Bratislave Discover English Language Learning Opportunities in Ireland through 
Erasmus 

− 22.4.2024 Erasmus + Info. seminár  
− Absolvované študentské veľtrhy Alma Mater: Prešov, Košice, Bratislava. 
− Komunikácia so Spoločnosťou Slovensko-Indického priateľstva. Príprava spoločného 

podujatia, dohodnutý názov Mind, Body, and Friendship: A Journey Through Indo-Slovak 
Yoga Connection, plánovaný termín v júni. 

− 23.4.2024 UCM Night Run – doktorand Mgr. Ondrej Machovič bude mať prednášku. 
 
Uznesenie č. 2024/20: Kolégium dekana vzalo na vedomie realizované a plánované aktivity 
v rámci mobilít a zahraničných vzťahov. 
 
 

Ad 8) 
Informácie AS FZV 

 
Predseda senátu FZV UCM prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD. 
- Informoval o zasadnutí AS UCM v Trnave zo dňa 17.04.24., keď na návrh rektorky UCM v Tr-

nave boli odobraté isté kompetencie AS FZV. 
Uznesením č. 03/2024 AS UCM v Trnave v zmysle § 6 ods. 8 Štatútu UCM v Trnave z dôvodu, 
že neboli dodržané všetky právne a univerzitné predpisy, dočasne prebral pôsobnosť AS FZV 
vo veci vyhlásenia volieb na post dekana fakulty, ktorým by stanovil termín volieb a zaviazal 
AS FZV na odstránenie nedostatkov v jeho fungovaní. 
Uznesením č. 04/2024 bol v zmysle §3 a §4 vnútorného predpisu č. 38/2023 „Zásad voľby 
kandidáta na dekana fakulty“ bol stanovený termín volieb na 11.6.2024 o 14:00 hod. 
Uznesením č. 05/2024 AS UCM v Trnave zaväzuje AS FZV dodržiavať zákonné normy a vnú-
torné predpisy UCM v Trnave ohľadom verejnosti jeho zasadnutí. Navyše je povinný infor-
movať predsedu AS UCM v Trnave o svojom zasadnutí minimálne 5 dní pred jeho konaním. 

- AS FZV bude procesne zabezpečovať priebeh volieb dekana, t.j. najskôr bude zvolanie voleb-
nej komisie a následne ďalšie aktivity podľa príslušných smerníc UCM v Trnave. 

 
Uznesenie č. 2024/21: Kolégium dekana vzalo na vedomie informáciu prof. Kresánka o situácii 
AS FZV a o termíne vyhlásenia volieb dekana FZV a ďalších aktivitách senátu. 
 
 

Ad 9) 
Problematika katedier FZV UCM 

 
RNDr. Katarína Vulganová, PhD. 
Nemala žiadnu pripomienku. 
 
PhDr. Eva Ďurinová 
Informovala o športových úspechoch študentov na Športovom dni trnavských univerzít. 
Vo futbalovom turnaji študenti FZV obsadili prvé dve miesta, keď vo finále družstvo starších 
kolegov FZV porazilo družstvo prvákov „FC HENDI“ so skóre 2:0. 
Vo volejbalovom turnaji obsadilo družstvo FZV „Dračí tím“ druhé miesto z 8 tímov. 
Vo florbalovom turnaji študenti FZV s názvom „2. FBC Páv Piešťany“ obsadil druhé miesto. 
Dr. Ďurinová navrhla odmenu všetkým študentom, ktorí sa turnaja zúčastnili. 



 

Dr. Ďurinová vytkla nevhodnú organizáciu podujatia zo strany Študentskej rady. Propagácia ne-
vhodnou formou, len cestou Instagramu. Čo s týka zloženia družstiev, chýbali kritériá na tvo-
renie jednotlivých zmiešaných družstiev. 
 
Uznesenie č. 2024/22: Kolégium dekana vzalo na vedomie informáciu o úspechoch študentov 
FZV UCM a súhlasí s odmenou účastníkom. 
 
doc. MUDr. Jana Slobodníková, CSc. 
Opätovne upozornila na nedostatok učiteľov na Katedre rádiológie. Ohľadom novej spolupráce 
osloví kolegov v Trenčianskej nemocnici 
Dr. Stanová osloví rádiológov v Nemocnica A. Wintera Piešťany. 
Poverený dekan Dr. Štofko osloví doc. Klepanca v Trnave. 
Dr. Vulganová navrhla osloviť lekárov v nemocnici v Novom Meste nad Váhom. 
 
Uznesenie č. 2024/23: Kolégium dekana vzalo na vedomie situáciu na Katedre rádiológie 
a zaviazalo menovaných kontaktovať rádiológov v okolitých nemocníc ohľadom výučby na 
fakulte. 
 

 
Ad 10) 

Rôzne a záver 
 

 
Na záver poverený dekan Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ.doc. poďakoval 
všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
 
Zapísala: Mgr. Eva Miháliková      
Overil: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ.doc. 


